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Zápis z výborové schůze TJ Sokol Ostředek, z.s. 
 

14. září 2022 
on-line 

 

Přítomni: Kamil Krejcárek, Marek Škvor, František Nerad, Eduard Špalek, Petr Florián, Milan 

Škvor, Ladislav Fiala, Jan Müller (RK) 
 

 

 

1) Informace pro členy výboru: 

• Sponzorské dary: Salon TYANO (18.000Kč – BÚ – 17.6.), SPZV Ostředek a.s. (4.000Kč 

– BÚ – 20.6.) 

• Zaplacena faktura za mobilní WC na Sokolský den – 2.541Kč (14.6.) Nákup červených a 

bílých triček na oslavu 60 let TJ od M reklama – 36.058Kč (17.6.) 

• Úhrada faktury za autobusy pro dorost během jara 2022 – Komárek Eurotrans – 

38.065,39Kč (21.6.) 

• Zaplacena faktury firmy M.Hendrych jeřáb za přesun buňky – 3.509Kč (27.6.) 

• Zakoupena kytice na pohřeb E.M., zakládající členky – 1.161Kč (29.6.)  

• Na BÚ připsána dotace 50.000Kč na traktůrek od Středočeského kraje (4.7.) 

• OFS Benešov uhradil fakturu za rozhodčí na turnaj mladší přípravky v rámci Sokolského 

dne – 2.500Kč (4.7.)  

• Náklady na DPP za praní dresů za jarní sezónu činily 9.380Kč 

• Dotace na nový traktůrek byla vyúčtována kraji (posláno datovkou - 13.7.) 

• Zaplacen poplatek sdružení OSA za Sokolský den ve výši 476,14Kč (19.7.) 

• Úhrada poplatku za evidenční seznam ČAST na sezónu 2022/23 ve výši 5.550Kč (21.7.) 

• Podána žádost o dotaci ve výši 84.500Kč z programu Provoz a údržba 2022 na NSA (2.8.) 

• TJ Úročnice uhradila doplatek za trvalý přestup J.J. ve výši 5.000Kč na BÚ (17.8.) 

• Pro mladší přípravku byly získány nové červenobílé dresy od firmy DEK 

• FK Kavalier Sázava uhradil za podzimní „hostování“ E.Š. 5.000 Kč na BÚ (1.9.) 

• Poskytli jsme zázemí a zajistili prodej občerstvení pro letní kino (24.6., 26.8. a 2.9.) 

• Vklad na BÚ z pokladny ve výši 70.000Kč (13.9.) 
 

2) Hospodaření TJ  

• RK provedla 3. září kontrolu dokladů za 2.čtvrtletí 2022 v pokladně a pohybů BÚ – bez 

závad a připomínek 

• Doklady předání firmě BEDAN-účto ke zpracování dne 12.9. 

 

3) Členská základna 

• Přijetí nových členů: M.K. (FO - r.1987), M.K. (FO – r. 1991), L.H. (FO – r. 2017), A.F. 

(FO – r. 2014), O.K. (FO – r. 2016), J.J. (FO – r. 2006), V.P. (ST – r. 2006) 

• Výběr členských příspěvků – na základě mailových / whatsupových upomínek výrazně 

ubyl počet nezaplacených příspěvků. Aktuálně dosud neuhradili už jen: D.M., F.E., F.P., 

K.M. (i rok 2021), K.J., N.M., S.P., S.C. a Š.K.   
 

Hlasování – přijetí nových členů: 

PRO: 7 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

4) Sokolský den / oslava 60 let TJ – 25.června  

• Akce se přes nepříznivé počasí vydařila 

• Dopoledne proběhly fotbalové turnaje přípravek (MP a PP) pod záštitou PROLOGIS 

• Odpoledne se hrálo utkání mezi červenými a bílými – účast 30 hráčů 

• Večer zahrála kapela CODA 

• Děkujeme všem partnerům akce i těm, co pomohli s přípravou, průběhem a úklidem 

5) Hanspaulská liga  

• Z iniciativy Fandy Nerad byl vytvořen tým pro Hanspaulskou ligu malého fotbalu 

• Přihláška byla akceptována a tým byl zařazen do 8.ligy, skupiny I 
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• TJ vzala tým pod svá křídla – poskytla dresy (včetně praní – Špalkovi), míče, pokryje 

startovné, rozhodčí, registrace hráčů 

• Hráči, kteří neplatí hráčské příspěvky v rámci týmu velkého fotbalu budou platit 

příspěvek 500Kč/sezóna (tj. půlročně) 
 

Hlasování – podpora týmu HL + stanovení hráčského příspěvku: 

PRO: 7 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

6) Druhá sada přenosných branek 5 x 2 m 

• Pro snadnější organizaci turnajů navrhl Eda pořízení druhé sady branek 5 x 2m, které se 

výhledově využijí i na zamýšleném tréninkovém hřišti 

• Na nákup bude možné žádat o krajskou dotaci (leden 2023) 
 

Hlasování – nákup druhé sady hliníkový branek 5x2 s limitem 25.000Kč/ks s tím, že se 

zrealizuje až v příštím roce a zkusí se získat dotace: 

PRO: 7 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

7) Fotokamery 

•  Za účelem monitorování areálu navrhl Eda koupit dvě fotokamery za celkem ca. 3.000Kč 
 

Hlasování – nákup 2 fotokamer: 

PRO: 7 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

8) Pinčes 

• Oddíl stolního tenisu přihlásil do nové sezóny dva týmy dospělých (OP2 a OP4) a mládežnický 

tým do přeboru mládeže 

•   Hrací dnem jsou pátky, tréninky pondělí a středa 

•   M. Janata potvrdil, že bude děti trénovat i v této sezóně 

 

9) Ostatní 

• Nohejbalový turnaj trojic – 17.7. – vydařená akce za účasti 7 týmů 

• Ostředecký Votvírák – 10.9. – 19 hráčů z 10 klubů; dotace OSST ve výši 4.000Kč 

• Převod účtu – za účelem trvalého osvobození od poplatků byl účet převeden v rámci skupiny 

ČSOB z Poštovní spořitelny do ČSOB. Číslo účtu se nezměnilo. 

  
 

Zapsal dne 14. září 2022 
 

Ing. Marek Škvor 

 


